

**Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE**

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
ادارة العمليات والمراقبة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب: 54500
أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

Date: 30/06/2024
Ref: PHH/IR-WD/3006/2024

التاريخ: 2024/06/30
المرجع: PHH/IR-WD/3006/2024

Subject: Pure Health Holding PJSC (the "Company") Disclosure of Material Information – Full Sale of Abu Dhabi Stem Cells Center, sole proprietorship LLC and Yas Clinic Group, sole proprietorship LLC

الموضوع: إفصاح شركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع ("الشركة") عن معلومات جوهرية – البيع الكلي لمركز أبو ظبي للخلايا الجذعية، شركة الشخص الواحد ذ.م.م ومجموعة ياس كلينك، شركة الشخص الواحد ذ.م.م

Greeting,

تحية طيبة وبعد،

Please be informed that a definitive agreement has been signed to sell 100% of the shares of Abu Dhabi Stem Cells Center – Sole Proprietorship and Yas Clinic Group – Sole Proprietorship LLC to Encircle Investment RSC Limited and Infinity Investments Limited taking into consideration that the transaction has been undertaken with related parties in accordance with applicable regulations and within the limits of permissible percentages.

يرجى التفضل بالعلم بأنه تم توقيع الإتفاقية النهائية لبيع 100% من أسهم شركتي (مركز أبو ظبي للخلايا الجذعية – شركة الشخص الواحد ذ.م.م ومجموعة ياس كلينك – شركة الشخص الواحد ذ.م.م) إلى كل من شركة انسيركل إنفيستمنت آر إس سي المحدودة وشركة إنفينيتي انفستمنس ليمتد مع الأخذ في الإعتبار ان صفقة البيع قد تمت مع أطراف ذات علاقة بما يتفق مع القواعد التنظيمية المعمول بها وفي حدود النسب المسموح بها.

Kindly note that the financial impact of the sale of shares in above stated subsidiaries is non-material to the Company's operations and the same will be reflected in the quarterly financial statements for the period ending on 30th June 2024.

علما أن التأثير المالي لبيع الأسهم المذكورة أعلاه غير جوهرى لعمليات الشركة وسينعكس ذلك في البيانات المالية الربع سنوية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2024.

The sale of Abu Dhabi Stem Cells Center and Yas Clinic Group aligns with the Company's overarching strategy to streamline operations and reallocate resources towards synergies across the group and enhance its focus on advancing specialized healthcare services.

تأتي عملية بيع شركتي مركز أبو ظبي للخلايا الجذعية ومجموعة ياس كلينك تماشياً مع استراتيجية الشركة الشاملة لتنظيم العمليات التشغيلية والاستفادة من الموارد المتاحة وتعزيز تضافر الجهود بين جميع الجهات في المجموعة وتعزيز جهودها لتطوير خدمات الرعاية الصحية المتخصصة.

Thank you and best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



فرحان مالك - العضو المنتدب و عضو مجلس الإدارة
Farhan Malik – Managing Director and Board Member